
Zápis z jednání Akademického senátu Janáčkovy akademie múzických 
umění v Brně ze dne 24.9.2008 

 
Přítomni: 
Předsedkyně: PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D. 
Tajemník: Pavel Lojda 
Členové: Prof. PhDr. Jindra Bártová, doc. Mgr. Jan Kolegar,  doc. PhDr. Petr Osolsobě, 
Ph.D., MgA. Zdeněk Šmukař, Mgr. Sylva Talpová, MgA. Jana Bařinková 
Hosté:  
Prof. PhDr. Václav Cejpek, Prof. PhDr. Josef Kovalčuk, Prof. Ing. Ivo Medek, Ph.D., Mgr. 
Martin Prokeš, JUDr. Lenka Valová, MgA. Ondřej Vodička 
Omluveni:  
Místopředseda: Mgr. Karel Hegner, doc. MgA. Martin Opršál, BcA. Michaela Mixová, BcA. 
Karolína Zmeková 
 
Program: 
 

1. Paní kvestorka a pan rektor představili AS JAMU aktualizaci Dlouhodobého 
záměru JAMU na  rok 2009.  

Usnesení: 
AS JAMU po projednání schvaluje jednomyslně aktualizaci Dlouhodobého záměru 
JAMU na rok 2009 v předloženém znění. 
 
2. Paní kvestorka prezentovala členům AS JAMU rozpočtovou úpravu, kterou bude 

nutné v rámci rozpočtu JAMU 2008 udělat. Jedná se o přerozdělení 360 tis. Kč. 
Usnesení: 
AS JAMU po projednání schvaluje jednomyslně tuto rozpočtovou úpravu v 
předloženém znění. 
 
3. Právník JAMU Mgr. Martin Prokeš představil členům AS JAMU návrh nového 

Volebního a jednacího řádu AS HF JAMU. Doporučil, aby rovněž Volební a 
jednací řád  AS JAMU a AS DIFA  prošly úpravou s cílem formálního sjednocení. 

            Usnesení: 
AS JAMU po projednání schvaluje jednomyslně Volební a jednací řád AS HF JAMU 
v předloženém znění. 
 
Všechny schválené dokumenty jsou zároveň přílohou tohoto zápisu. 
 
4. Paní kvestorka v této souvislosti vyzvala AS JAMU k zamyšlení nad potřebou 

revize některých starších vnitřních předpisů JAMU, konkrétně Statutu fakult, 
event. Organizačních řádu.   Členové AS JAMU doporučují přenést tuto iniciativu 
na půdu fakult. 

 
Různé: 

5. Předsedkyně AS JAMU představila krátce roli Rady vysokých škol (RVŠ) a 
přednesla  návrh na kandidáty do RVŠ za JAMU na období   2009- 2011. 
Kandidáty za HF navrhl AS HF,  kandidáty za VŠ deleguje AS JAMU. AS JAMU 
dává předběžný souhlas s  navrženými kandidáty: doc. Goliášová, PhDr. 
Horáčková, JUDr. Valová, za studenty MgA. Šilerová.  



Předsedkyně AS JAMU požádala doc. Kolegara, aby během října zajistil 
prostřednictvím AS DIFA návrhy na kandidáty za DIFA (1 akad. pracovník, 1 
student). 

6. Pan rektor seznámil AS JAMU s prohlášením České konference rektorů v otázce 
financování vysokého školství v ČR a přinesl aktuální informace z proběhlých 
jednání se zástupci vlády. Paní kvestorka informovala o prohlášení předsednictva 
RVŠ v této věci. 

7. AS JAMU diskutoval o návrhu na změnu Jednacího a volebního řádu AS JAMU v 
souvislosti s připravovanými volbami rektora v roce 2009. Během října 2008 AS 
JAMU rozhodne  o změnách v Jednacím a volebním řádu AS JAMU. Zvažuje se 
doplnění  několika upřesňujících jednotlivostí nebo případná celková rekonstrukce 
vnitřního předpisu v souladu s návrhem Mgr. Prokeše. AS v této věci rozhodne do 
konce října poté, co předsedkyně senátu připraví „nanečisto“ obě varianty 
k posouzení. AS v této věci bude jednat nejpozději  do konce listopadu  a přijme 
rozhodnutí tak, aby nový VaJ   vstoupil v platnost na začátku nového kalendářního 
roku. 

8. Zasedání AS JAMU ve věci přípravy voleb kandidáta na rektora proběhne 
začátkem roku 2009, nejlépe hned na začátku výuky v LS. 

 
Další zasedání AS JAMU: listopad 2008, datum bude upřesněno. 
 
 
 
Zapsal:       Verifikovala: 
Pavel Lojda      PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D. 
tajemník AS JAMU     předsedkyně AS JAMU 


